
 

 
Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVAVADA DOME 
Reģ.Nr 90009115622., Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501,  

tālrunis +371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 
 

Balvos 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA JAUTĀJUMU KOMITEJAS 

SĒDES PROTOKOLS 
 

2024. gada 19. septembrī                                                                                   Nr. 8 

 

Sēde sasaukta plkst. 11:00 

Sēdi atklāj plkst. 11:01 

 

Sēde notiek klātienē Bērzpils ielā 1A, Balvos, LV - 4501 (3.stāvā, Sēžu zālē) 

 

Sēdes veids - atklāta 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 

 

Darba kārtībā: 

1. Par Viļakas pirmsskolas izglītības iestādes "Namiņš" nolikuma apstiprināšanu. 

2. Par Ziemeļlatgales sporta centra vadītāja ziņojumu (INFORMATĪVS). 

3. Par izglītojamo un pedagogu apbalvošanu Balvu novadā(INFORMATĪVS). 

4. Par Balvu novada kolektīvu gatavību XIII Latvijas Skolu jaunatnes dziesmu un deju 

svētkiem (INFORMATĪVS). 

 

Papildus darba kārtībā: 

5. Par projektu Nr. 2.3.2.1.I.0/1/23/I/CFLA/001 "Sabiedrības digitālo prasmju 

attīstība". 

 

Sēdi vada – Aija Mežale 

Protokolē – Jūlija Korlaša 

 

Piedalās- 

Komitejas locekļi: Egons Salmanis, Imants Slišāns, Ruta Cibule, Svetlana Pavlovska, Sandra 

Kindzule 

 

Ieinteresētās personas: 

Ziemeļlatgales Sporta centra vadītājs Arnis Voika, izpilddirektore Daina Tutiņa 

attālināti izmantojot https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā laikā) 

Rugāju apvienības pārvaldes vadītāja Arnita Kļaviņa, Balvu Sporta skolas direktore Ludmila 

Beļikova, Balvu kultūras un atpūtas centra direktore Dita Nipere, Kancelejas un personāla 
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nodaļas arhivāre Guna Strumpe, Balvu novada Izglītības pārvaldes Ekonomiste Ieva Sīle, 

Komunikācijas un informācijas tehnoloģiju nodaļas vadītāja Iluta Jaunžeikare, Balvu novada 

Izglītības pārvaldes vadītāja vietnieks Inta Kaļva, Juridiskās nodaļas Juriskonsults Iveta 

Kokoreviča, Nekustamā īpašuma nodaļas nekustamā īpašuma speciāliste Jana Krilova, Balvu 

Valsts ģimnāzijas direktore Kristīne Lele, Komunikācijas un informācijas tehnoloģiju nodaļas 

vadītāja vietnieks Kristiāns Bokta, Viļakas pirmsskolas izglītības iestādes "Namiņš" vadītāja 

Lilita Šnepere, deputāte Marija Duļbinska (attālināti – bez balss tiesībām), Finanšu plānošanas 

un centralizētās grāmatvedības nodaļas vadītāja Olga Siņica, Finanšu plānošanas un 

centralizētās grāmatvedības nodaļas galvenā grāmatvede Tamāra Locāne 

 

Sēdes vadītāja Aija Mežale ierosina iepazīties ar komitejas sēdes darba kārtību un aicina 

apstiprināt papildus darba kārtības jautājuma iekļaušanu, par ko komitejas locekļi nobalso ar – 

6 (Aija Mežale, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Ruta Cibule, Svetlana Pavlovska, Sandra 

Kindzule) balsīm par, pret- nav, atturas – nav. 

Sēdes vadītāja Aija Mežale aicina apstiprināt darba kārtību kopumā, par ko komitejas 

locekļi nobalso ar – 6 (Aija Mežale, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Ruta Cibule, Svetlana 

Pavlovska, Sandra Kindzule) balsīm par, pret- nav, atturas – nav. 

 

Sāk darba kārtības jautājumu izskatīšanu. 

 

1.§ 

Par Viļakas pirmsskolas izglītības iestādes "Namiņš" nolikuma apstiprināšanu 

 

Ziņo Lilita Šnepere: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Ruta Cibule, Sandra Kindzule, Aija Mežale, Svetlana 

Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par Viļakas pirmsskolas izglītības 

iestādes "Namiņš" nolikuma apstiprināšanu" 

 

2.§ 

Par Ziemeļlatgales sporta centra vadītāja ziņojumu (INFORMATĪVS) 

 

Ziņo Arnis Voika: Ziņo un sīkāk paskaidro par Ziemeļlatgales sporta centra darbību, 

struktūru, pasākumiem, ieņēmumiem, par nepieciešamo inventāru 

sekmīgai darbībai. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Jautā par sporta spēlēm pagastos. Vai ir cilvēku pieaugums pagastos, 

par transporta nepieciešamību – ka tas būtu nepieciešams. Sīkāk 

skaidro par slodžu, likmju samazināšanu – vai tiek galā, vai nav 

nepieciešams papildus koordinatorus pieslēgt. 

Izsaka viedokli Arnis 

Voika: 

Skaidro par iedzīvotāju iesaistīšanos, ka atsaucība ir ļoti vāja. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Jautā par iestādēm, vai tās ir pieejamas tajos noteiktajos laikos, kad ir 

paredzētas kādas nodarbības. 
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Izsaka viedokli Arnis 

Voika: 

Skaidro, ka iedzīvotājiem ir pieejami organizatoru kontakti, par 

sadarbību ar pašvaldību, transporta nepieciešamību tieši pasākumos, 

sīkāk par darbinieku slodzēm. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Par komandām kas veidojas novada teritorijā un šīs komandas var 

griezties, ja nepieciešamas kaut kāda palīdzība, ka ir jāsadarbojas, lai 

šī darbība varētu notikt. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Jautā, par kādām tieši komandām iet runa, skaidro, ka šīs komandas 

pārstāvēs Balvu novadu, ka tā jau īsti nebūs, ka izveidosies jebkāda 

komanda un prasīs finansējumu. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka šajā gadījumā tieši iet runa par Balvu volejbola 

komandām, kas nav peiderīgas Sporta centram, bet tomēr arī ir aktīvas 

un pārstāv Balvu novadu. 

Izsaka viedokli Arnis 

Voika: 

Sīkāk paskaidro par šo jautājumu. Skaidro, ka ir atvērts šiem 

jautājumiem un sadarbojas ar jebkuru sporta veidu Balvu novadā. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka šie sporta veidi ir pieskaitāmi pie tautas sporta veidiem, 

līdz ar to arī ir atbalstāmi. Vadītājs šobrīd gatavo savas iestādes 

budžetu, ko noteikti būs kopā jāpārskata, skaidrs, ka ir svarīgs 

transporta jautājums. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka iepriekš bija labi apmeklēts nakts volejbola turnīrs, vai 

šobrīd tas nenotiek. 

Izsaka viedokli Arnis 

Voika: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Sīkāk skaidro par pasākumu “Prieka tūre” un jautā par ekipāžu skaitu 

un skaidro, ka par šo pasākumu būtu nepieciešams vairāk reklāmas. 

Izsaka viedokli Arnis 

Voika: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro par pasākumu tradīcijām. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka uz nākošo šādu atskaiti būtu vēlams sagatavot 

prezentāciju, kas būtu vairāk pārskatāma un vairāk varētu iegaumēt 

specifiskos nosaukumus. Jautā, vai ir zināms aptuvenais iedzīvotāju 

skaits, kas ir iesaistīti šajās tautas sporta aktivitātēs. 

Izsaka viedokli Arnis 

Voika: 

Skaidro, ka tas ir ļoti individuāli un ir atkarīgs no konkrēta pasākuma. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina šo sniegto informāciju pieņemt zināšanai. 

 

NOLEMJ: 
Pieņemt zināšanai informāciju "Par Ziemeļlatgales sporta centra 

vadītāja ziņojumu (INFORMATĪVS)" 

 

3.§ 

Par izglītojamo un pedagogu apbalvošanu Balvu novadā (INFORMATĪVS). 

 

Ziņo Inese Circene: Ziņo un sīkāk paskaidro par izstrādāto noteikumu projektu. Skaidro, 

kāpēc šis noteikumu projekts ir izstrādāts. Uzskata, ka šis pasākums ir 

zaudējis savu nozīmīgumu. Skaidro, ka šobrīd ir izstrādāti 4 

piedāvājumi un ir jāizlemj un jāpaliek pie tā piedāvājumu, par kuru 

b';usim izlēmuši. Skaidro, ja paliekam pie šī tagadējā projekta, tad 

budžetā jālūdz papildus finansējums šim mērķim, ka šogad budžetā jau 

bija pārtēriņš. Skaidro, ka pie šiem noteikumiem budžeta plānošana ir 

ļoti provizoriska, jo nevar paredzēt, kādas jaunas olimpiādes nāks klāt, 
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cik daudz novadā būs teicamnieku un kādas balvas tiks iedotas par 

starptautiskajiem sasniegumiem. Otrais piedāvājums varētu būt tāds, 

ka paliek šie paši noteikumi, bet tiek samazinātas naudas balvas 

summas un tad varētu arī iekļauties tā finansējuma ietvaros, kas bija 

pagājušajā mācību gadā. Trešais variants, ka vispārējā izglītībā ar 

naudas balvām apbalvotu tikai par sasniegumiem valstī atstātu tikai 

pirmās vietas olimpiādēs novadā un pārējās jomās tikai sasniegumi 

valstī, kā arī otrajā variantā ir izņemti starptautiskie sasniegumi. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka piedāvājumu klāsts ir diezgan plašs un ir arī šobrīd, ko 

padiskutēt šī jautājuma sakarā, ka jebkurš no šiem piedāvātajiem 

variantiem nav slikts. 

Izsaka viedokli Inese 

Circene: 

Sīkāk paskaidro par pagājušā gadā apbalvotajiem skolniekiem. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka nepiefiksēja visus šos piedāvātos variantus, taču palika 

prātā, ka tiek apbalvoti skolēni, ja saņem vērtējumu labi un teicami, 

kas būtu jāņem laukā, jo uzskata, ka tas ir katra bērna pienākums 

mācīties labi un teicami. Skolas arī var sumināt savus bērnus un skolas 

arī to dara. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Skaidro, ka ņemot vērā to, cik liels bija apbalvojamo apjoms, vai mēs 

šādu apbalvošanu turpinam un vēl ir mūsu iespējas, cik mēs varam 

atļauties, tāpēc no savas puses labprāt šo nolikumu pārskata. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka arī ir par to, ka šis nolikums būtu jāpārskata un noteikti 

būtu jāizceļ izcilība. Labas un teicamas sekmes tas tiešām ir katra 

bērna pienākums. Izcilība valsts līmenī un izcilība novadā tikai par 

1.vietu. Šajā lielajā apjomā arī pazūd tie izcilmieki, bet šādā veidā 

varētu saprast, kurā skolā tad ir šie izcilnieki un kurā skolā tad ir šis 

censonības gars, jo kad ir censonība tad ir arī izcilība, līdz ar to 

aicinājums būtu strikti šo nolikumu pārskatīt, bet, lai skaidri iezīmējas 

bērnu izcilības. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Skaidro, ka piekrīt visam iepriekš teiktajam, bet visoptimālākais būtu 

tas 3.variants, ko piedāvāja Izglītības pārvalde par sasniegumiem valstī 

un 1.vietas novadā, bet pie šī varētu ieteikt, ka par valstī kādu jomu, 

varētu arī apbalvot par to, ka jau ir izvirzīts, jo no tā, ka iegūst 1.vietu 

novadā netiek vēl izvirzīts uz valsti, kā arī ieteiktu vēl minēt arī 

reģionu. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka patiktu arī tas 4.variants, bet nemainot tās summas, kādas 

bija pagājušajā gadā. Skaidro, ka šobrīd būtu jāvienojas par kādu no 

variantiem, jo šobrīd šis ir informatīvs jautājums. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Skaidro, ka šobrīd I.Slišāns precīzi uztvēra to, ka tas varētu būt 

3.variants. Ir jāsaprot tas, ka uz konkursiem un sacensībām pašvaldība 

atbalsta ar transportu. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka interesē 4.variants. 

Izsaka viedokli Inese 

Circene: 

Skaidro, ka šajā variantā paliek pilnīgi visās jomās valsts sasniegumi 

un novada līmenī neviens netiek apbalvots. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka tad vislabākais šobrīd ir tomēr 3.piedāvātais variants. 

Izsaka viedokli Terēze 

Čudarkina: 

Sīkāk skaidro par nolikuma izmaiņām un piedāvāto 3.variantu. 
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Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ja tiks samazināts apbalvojamo loks, tad apbalvojamo summu 

gan nevajadzētu mazināt un būtu cieņpilni jāizturas pret profesionālo 

izglītību. 

Izsaka viedokli Terēze 

Čudarkina: 

Sīkāk skaidro par interešu izglītību un komitejas locekļi vienojas, ka 

par 1.vietu varētu būt naudas summa 40 eiro apmērā. 

Izsaka viedokli Inese 

Circene: 

Skaidro, ka šeit ir aptvertas visas jomas. 

Izsaka viedokli Terēze 

Čudarkina: 

Skaidro, ka jauno noteikumu projektu sagatavos un nākošajā komitejā 

tad to sniegs apstiprināšanai, kā arī sagatavos visus aprēķinus. Sīkāk 

skaidro par naudas balvām kolektīviem, ka tiek rosināts atgriezt 

iepriekšējās summās. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Skaidro, ka jautājums ir, kā mēs vēlamies šos kolektīvus motivēt par 

šiem sasniegumiem. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Aicina šo sniegto informāciju pieņemt zināšanai, salabot nepieciešamo 

informāciju un tad vēlreiz iesniegt to izskatīšanai komitejas sēdē 

nākošajā mēnesī. 

 

NOLEMJ: 
Pieņemt zināšanai linformāciju "Par izglītojamo un pedagogu 

apbalvošanu Balvu novadā (INFORMATĪVS)." 

 

4.§ 

Par projektu Nr. 2.3.2.1.I.0/1/23/I/CFLA/001 "Sabiedrības digitālo prasmju attīstība" 

 

Ziņo Aleksandrs 

Sņegovs: 

Ziņo, prezentē un sīkāk paskaidro par projektu Nr. 

2.3.2.1.I.0/1/23/I/CFLA/001 “Sabiedrības digitālo prasmju attīstība”. 

Sīkāk skaidro par projektu, rādītājiem, aktivitāšu plānu, projektu 

Balvu novadā, projekta ieviešanu novadā, finansējumu, nosacījumiem. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Jautā, cik ilgi var domāt par šī projekta realizāciju. 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Skaidro, ka pēc iespējas ātrāk būtu jāsaprot, jo apmācības vēlētos veikt 

pēc iespējas ātrāk. 

Izsaka viedokli 

Svetlana Pavlovska: 

Skaidro, ka piekrīt šādam projektam, ka var strādāt cieši ar NVO. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka būtu jāsaprot viedokļi un kāds būs papildus finansējums. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Sīkāk paskaidro, ka ir par šādu projektu, tikai jāsaprot, kādā veidā to 

varētu īstenot. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Sīkāk paskaidro, ka ļoti jāieguldās, lai šo projektu varētu īstenot. Labi 

ir tas, ja jūtam to, ka šo norādīto skaitu nevaram apmācīt, tad to skaitu 

varam samazināt. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ja ir iespēja, tad būtu jādara. 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Sīkāk paskaidro par mentoru apmācībām. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Skaidro, ka būtu jārealizē šis projekts, jādod iespēja, vai jāpiesaista 

speciālisti, kas ir no bibliotēkas, ja var, tad lūgums būtu līdz domes 

sēdei sagatavot informāciju, kā varam realizēt šo projektu. 
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Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina šo sniegto informāciju pieņemt zināšanai un lūdz sagatavot 

kopējo ainu par projektu kopumā un tā finansējumu. 

 

NOLEMJ: 

Pieņemt zināšanai informāciju "Par projektu Nr. 

2.3.2.1.I.0/1/23/I/CFLA/001 "Sabiedrības digitālo prasmju 

attīstība"" 

 

5.§ 

Par Balvu novada kolektīvu gatavību XIII Latvijas Skolu jaunatnes dziesmu un deju 

svētkiem (INFORMATĪVS). 

 

Ziņo Ilona Salmane: Ziņo un sīkāk paskaidro par Balvu novada kolektīvu gatavību XIII 

Latvijas Skolu jaunatnes dziesmu un deju svētkiem. Skaidro par 

māksliniecisko koncepciju, saukli, par novada kolektīviem, repertuāra 

pārbaudes skatēm, kolektīvu nepieciešamībām. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Jautā par konkurenci starp kolektīviem, kāda tā šobrīd ir. 

Izsaka viedokli Ilona 

Salmane: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka šis šobrīd ir provizoriski. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Skaidro, ka ir izveidota darba grupa, ka tad tā arī pārzinās visas 

vajadzības un veiks aprēķinus. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Jautā, vai Jauniešu centrs arī iesaistās, jo vēlas saprast par komandas 

garu, vai tas pastāv. 

Izsaka viedokli Ilona 

Salmane: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina šo sniegto informāciju pieņemt zināšanai. 

 

NOLEMJ: 

Pieņemt zināšanai darba kārtības jautājumu "Par Balvu novada 

kolektīvu gatavību XIII Latvijas Skolu jaunatnes dziesmu un deju 

svētkiem (INFORMATĪVS)." 

 

 

Sēdi slēdz plkst. 12:49 

 

Sēdi vadīja 

Komitejas sēdes vadītāja                                                                                           Aija Mežale 

 

 

Sēdi protokolēja 

personāla speciāliste                                                                                                Jūlija Korlaša 

 


